
                   

 

Förbundsstyrelsen - Protokoll Nr 6/2023 

Datum fredagen den 9/6 2023 

Tid Kl. 17.00–19:30 

Plats Bosön 

Närvarande Fredrik Gundmark, Maria Wiese, Kirsi Höglund, Hans Edström, Patrik 

Asplund, Frej Levin, Nicole Kaiser och Annica Jara Cofré.  

Adjungerade Mona Lundkvist, Matilda Ritzén och Jonathan Broberg. 

 

1. Dagordningen 
Dagordningen godkänns 

 

2. Mötessekreterare 
Till mötessekreterare utses Matilda Ritzén. 

 

3. Justerare 
Till justerare utses Frej Levin. 

 

4. Styrelsens arbete 

Fredrik Gundmark hälsar alla välkomna och inleder mötet.  

 

5. Ekonomi 

Maria Wiese gick igenom ekonomin. Till nästa möte kommer en tydlig rapport om ekonomin 

att presenteras.  

 

6. Föregående protokoll FS-5 

Föregående protokoll justerades av Kirsi Höglund. 

Förbundsstyrelsen beslutar att: godkänna protokoll för FS-5 och lägga det till handlingarna. 

 

7. Rapporter 

Fredrik Gundmark, Kirsi Höglund och Nicole Kaiser rapporterar från RIM som de deltog på.  

 

Patrik Asplund rapporterar att ansökan för projektet Utsatta områden lämnades in idag. 

Regeringen har sagt till RF att projektet ska vara i gång i höst och resultat ska finnas tillhanda 

i december. En rekryteringsannons för projektet ligger ute och hittills har tre personer ansökt. 

 

Frej Levin rapporterar att de blivit tvungna att lägga juniorelittränarutbildning på paus på 

grund av bristande resurser.  

 

 

 

 



8. Verksamhetsplan 

Det finns inget att tillägga under mötet, arbetet fortgår under styrelsekonferensen i helgen.  

 

9. Sponsring SM kickboxning 

Nicole Kaiser informerar styrelsen om att det finns olagliga tävlingar som arrangeras utanför 

vårt förbund, som verkar sponsras av samma företag som tidigare sponsrade ett av våra 

underförbunds evenemang. Diskussionen handlade om hur förbundet bör hantera denna typ 

av sponsring och själva eventet. Det framfördes att detta inte är förenligt med förbundets mål 

att bygga upp ett seriöst varumärke inom kampsporten och att förbundet riskerar att 

associeras med dessa olagliga tävlingar. Styrelsen diskuterar även om detta ska informeras 

om i steg 1 utbildningar. 

Förbundsstyrelsen beslutar att: skriva ett öppet brev på hemsidan från förbundsstyrelsen, gå 

ut med ett statement. Code of Conduct ska skickas ut på remiss. Hans Edström och Patrik 

Asplund tar fram en policy om trygga evenemang.  

 

10. Arbetsordning Disciplinnämnden 

Hans Edström informerar om nuläget i Disciplinnämnden och har tagit fram ett förslag på en 

arbetsordning efter beslut på årsmötet. För att hantera den stora mängden mejl föreslogs att 

en föredragande, Nicole Rastegar, utses för att sortera och avgöra ärendens karaktär med en 

månatlig ersättning. Det föreslås att hon direkt svarar på mejl, ställer frågor och förbereder 

material till den sammankallande ledamoten, Anders Axklo. Denna modell ska prövas och en 

egen arbetsordning kan utvecklas över tid. 

Förbundsstyrelsen beslutar att: godkänna Hans Edströms förslag på att utse Anders Axklo till 

sammankallande. Nicole Rastegar utses till föredragande med ett arvode på 3000-4000kr 

per månad minus skatt, plus sociala avgifter, från och med maj månad.  

 

11. Ärende MMA förbundet 

Mona Lundkvist har mottagit en fråga om råd från MMA-förbundet angående regler för 

deltagande i tävling. De vill ha hjälp och styrning i frågan. 

Förbundsstyrelsen beslutar att: Mona svarar MMA-förbundet att de kan utgå från §11 i 

stadgarna.  

 

12. Rapport Elitidrottskommitté-Landslagsdefinition 

Hans Edström informerar om genomförandet av reformer för att stärka elitverksamheten inom 

vår organisation. 

Målet är att tydliggöra en gemensam inriktning och att öka det ekonomiska stödet för 

elitverksamheten. Kommittén har kommit med förslag på definiering av ett landslag. 

Ajournering 

Förbundsstyrelsen beslutade kl. 19:30 att ajournera mötet till söndagen, mötet återupptogs 

11/6 kl. 11.00.  

Förbundsstyrelsen beslutar att: utse Helena Plüss till sportchef för Svenska Budo & 

Kampsportsförbundet samt ge elitidrottskommittén mandat att bilda en idrottsfysiologisk 

grupp. Förbundsstyrelsen arbetar fram kriterier för bedömning av belastningsregistrerutdrag.  

 

 

 

 

 

 

 



13. Årsmöte SW 

Det har inkommit en skrivelse rörande SW-förbundets senaste årsmöte. Sofia Arnbom har 

sammanställt en lägesrapport efter att ha samtalat med SW-förbundet. 

Styrelsen noterar att det saknas stöd i stadgarna för annan åtgärd än uteslutning och enades 

kring att ta fram en handlingsplan i ett försök att hjälpa SW-förbundet. Ekonomisk granskning 

identifierades även som en prioriterad åtgärd.  

 

• Uppmana SW-förbundet att kalla till ett extra årsmöte, med Kirsi Höglund som 

mötesordförande. Svenska Budo & Kampsportsförbundet kommer att täcka kostnaden 

för att använda Easymeet.  

• Sofia får i uppdrag att säkerställa att alla handlingar som rör årsmötet är fullständiga.  

• Kallelser till SW-förbundets styrelsemöten samt mötesprotokoll ska under årets gång 

skickas till förbundet.  

• Förbundet har rätt att närvara på SW-förbundets möten. 

• Sofia får i uppdrag att åligga dem att gå adekvata utbildningar om styrelsearbete. 

• Kansliet ska involveras i planeringen av årsmöten. 

 

Förbundsstyrelsen beslutar att: ge Sofia Arnbom i uppdrag att ta en första kontakt med SW-

förbundet och förmedla handlingsplanen. 

 

14. Stadgar Skånes Budo & Kampsportsförbund 

Skånes Budo & Kampsportsförbund beslutade vid sitt årsmöte att anta uppdaterade stadgar. 

 Förbundsstyrelsen beslutar att: godkänna de av SDF-mötet stadgar så som de är. 

 

15. Kanslirapport 

Sofia Arnbom har sammanställt en rapport om kansliets pågående arbete. Förbundsstyrelsen 

tog del av denna.  

 

16. Inval och utträde 

Förbundsstyrelsen noterar att följande föreningar blivit invalda: 

Aura Jiujitsu IF 

Gefle Kung Fu Förening 

Gold Coast BJJ IF 

Göteborg Capoeira IF 

Koshinkan Budoklubb 

Området IF 

Skaraborg Armsport IF 

Vänersborgs Armbrytarklubb 

West Coast HEMA Sällskap 

 

Förbundsstyrelsen noterar att följande föreningar utträtt: 

Solna Aikido Klubb 

Tierps Muay Thai Klubb 

 

17. Uteslutningar 

Förbundsstyrelsen bekräftar slutförda uteslutningar. 

 
 
 
 



18. Övriga frågor 

Patrik Asplund ger en nulägesrapport om projektet i utsatta områden som 

Riksidrottsförbundet (RF) har döpt till Idrottsklivet. RF har, baserat på våra medlemmar, valt ut 

fem områden som de anser är utsatta. Patrik och Magnus har sedan valt ut 25 

medlemsföreningar, inom de områdena, där de bedömer att det finns möjlighet att påverka. 

 

19. Kommande möten 
5 september kl. l8.00 via Teams 

31 oktober kl. l8.00 via Teams 

2 december kl. l4.00 med efterföljande julbord 

16 januari 2024 kl. l8.00 via Teams 

12 mars 2024 kl. l8.00 via Teams 

19 april kl. l7.00 återkommer om plats 

20 april årsmöte 

 

 

 

Mötesordförande 
 
 

 

Fredrik Gundmark 

 

 

 

Vid protokollet Justerare 
 
 
 
 
  

Matilda Ritzén      Frej Levin 


